
Zápisnica 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 17.3.2021 o 18.00 hod. 

prostredníctvom videokonferencie v súlade s §30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z.z., ktorým sa menia a 

dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti Ministerstva vnútra Slovenskej republiky v súvislosti s 

ochorením COVID-19 bez účasti verejnosti.  

Zasadnutie OZ oficiálne otvoril o 18:00 starosta obce Zálesie Ing. Marián Perger. Z dôvodu poruchy 

na optickom kábli OZ sa pokračovalo od 18:45. Pán starosta privítal prítomných na zasadnutí OZ 

v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je 

prítomných 6. Oboznámil prítomných s programom OZ. Obec v zmysle § 30f ods. 2 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zákona č. 73/2020 Z. z. vyhotoví obrazovo-zvukový alebo 

zvukový záznam, ktorý do 48 hodín po ukončení rokovania zverejní na webovom sídle obce a do 

piatich dní po ukončení rokovania zverejní obec zápisnicu na úradnej tabuli obce a na webovom sídle 

obce. Občania mohli svoje námietky a pripomienky zaslať na mail selecka@obeczalesie.sk  alebo 

vhodiť do schránky obecného úradu (KD, Malinovská ul. 54, zboku od BalíkoBOXu) do 15.3.2021. 

Prišiel jeden podnet od občanov. Poslanec Andrej Klimo sa zo zasadania riadne ospravedlnil. 

 

       Program:   

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Dočasné zníženie nájomného pre Adrija s.r.o. 

9. Zásobník projektov BSK 

10. Rôzne  

11. Záver 

 

Pán starosta navrhol doplnenie bodu č. 10 Plnenie rozpočtu, ktorý sa nezaradil v predošlom 

zastupiteľstve z dôvodu PN zamestnanca. 

Do bodu „Rôzne“ navrhol pán starosta zahrnúť body: 

• „Vybudovanie workoutového ihriska“ – predkladá pán poslanec Vaško  

• „Záleský okruh“ – predkladá pán poslanec Páleník 

• „Zmena adresy materskej školy“ – predkladá pán starosta 

Pani poslankyňa Dobrovodská navrhla doplniť bod č. 11 Personálna situácia na obecnom úrade.  

 

 

Doplnený program: 

 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 
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8. Dočasné zníženie nájomného pre Adrija s.r.o. 

9. Zásobník projektov BSK 

10. Plnenie rozpočtu za rok 2020 

11. Personálna situácia na obecnom úrade 

12. Rôzne  

13. Záver 

 

 

UZNESENIE č. 319/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje doplnený program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 319/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod. č. 1 Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

Za overovateľov navrhol pán starosta Ing. Michala Šlachtu, Petra Milka a za zapisovateľa určil  Silviu 

Seleckú. 

UZNESENIE č. 320/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: Ing. Michal Šlachta.a Peter Milko. 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 320/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 2 Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol Bc. Martinu Dobrovodskú, Ing. Patrika Vaška a RNDr. 

Viliama Páleníka PhD.  

UZNESENIE č. 321/03/2021                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Bc. Martina Dobrovodská, Ing. Patrik Vaško a RNDr. 

Viliam Páleník PhD.  

Za:   6     Proti: 0   Zdržal sa:       0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 321/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 



3 

Overovatelia:  Peter Milko  ............................................................................  

 

                            Ing. Michal Šlachta ............................................................................. 

 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

Materiál predkladala pani kontrolórka JUDr. Michaela Biharyová. Správa o kontrole plnenia uznesení 

bola zverejnená na www.obeczalesie.sk v oznamoch a tiež je dostupná na obecnom úrade.  

Pán poslanec Milko upozornil na pomer 1 splnené ku 25 nesplnených/v plnených uznesení a vyzval 

pána starostu, aby to takto nepokračovalo. Informoval sa na niekoľko uznesení: 

• UZN 307/02/2021 o spolupráci pri správe a prevádzke voľnočasového areálu „ Korzo Zálesie“ 

– status „plní sa“. Pán poslanec sa pýtal ako sa plní. Pani kontrolórka má od pána starostu 

informáciu, že právnik združenia pripravuje zmluvu, ktorá bude následne zaslaná na obecný 

úrad, predložená obecnej právničke a pani kontrolórke.  

• UZN 308/02/2021 k smernici 1/2021 o finančnej kontrole obce. Pani kontrolórka dala plní sa, 

lebo smernica nadobúda účinnosť od 1.7.2021. Odporučila školenie zamestnancov. Pripravuje 

sa podpisový poriadok.  

• UZN 309/A/02/2021 k zásobníku projektov BSK je nesplnené uznesenie. Pán starosta 

informoval, že si vyžiadal poslednú aktualizáciu od BSK, ktorá prišla na poslednú chvíľu. Bol 

preposlaný poslancom. Doplnenie projektov do zásobníku je možné. Chcel by sa na túto tému 

stretnúť s poslancami, aby im to vysvetlil a majú navrhnúť termín tohto stretnutia. Tiež chce 

podať vysvetlenie poslancom k UZN 309/A/02/2021 a 309/B/02/2021. Medzi 

zastupiteľstvami ubehla krátka doba a  bol veľmi zaneprázdnený.  Pán poslanec Milko 

argumentuje, že od posledného zasadania OZ sa tieto uznesenia dali splniť, vyzýva pána 

starostu, aby komunikoval s poslancami. 

• UZN 309/B/02/2021 otázky poslancom na pána starostu ohľadom zásobníka projektov BSK – 

nesplnené 

• UZN 310/2/2021 o osadení zbernej nádoby na recykláciu použitého kuchynského oleja – 

nesplnené. Pán poslanec Milko informoval, že komisia ktorej predsedá nemohla UZN splniť 

nakoľko z OÚ nedostal požadované materiály na prerokovanie. Pán starosta informoval, že 

olej sa v obci zberá a pri navýšených poplatkoch nechce občanom finančne zaťažovať. Tiež 

informoval, že bude verejné obstarávanie, ktorého súčasťou je vývoz takéhoto odpadu. Pán 

starosta alebo jeho zamestnanec má poslať do komisie na ochranu verejného poriadku, 

životného prostredia a sociálnych vecí zmluvu na prerokovanie, aby mohlo byť splnené 

uznesenie.   

• UZN 312/02/2021 prijaté k zámennej zmluve. Pani kontrolórka informovala, že je v plnení 

preto, lebo zmluva musí prejsť procesom podpisovania, zverejňovania a katastrom.   

• UZN 314/02/2021 o technicko-kapacitných požiadavkách pre projekt nového obecného úradu. 

Ak pán starosta toto uznesenie nenaplní, tak nebudeme vedieť zlepšiť podmienky na obecnom 

úrade. Pán starosta na tom intenzívne pracuje a informácie dá poslancom do ďalšieho 

zastupiteľstva ak bude až v máji. Tiež pošle do komisií analýzu prác a činností stavebného 

úradu.  

• UZN k trom cenovým ponukám na LED osvetlenie, ktoré tiež nie je splnené. Pán starosta 

nedostal informáciu od elektrárni, na ktorú čakal. Oslovil tri spoločnosti o zaslanie 

aktualizovaných ponúk a zatiaľ dostal dve ponuky. Pán starosta tiež informoval, že má 

pracovnú verziu environmentálnych výziev, ktoré by mali byť v blízkej budúcnosti a zistí, či 

je tam možné zaradiť aj takýto projekt. Poslancov bude informovať.  

• UZN v ktorom žiadajú pani  kontrolórku obce o spracovanie kontroly procesov prijímania a 

spracovávania agendy podaní (žiadosti, sťažnosti, odporúčania a pod.), ktoré je v plnení. Pani 

http://www.obeczalesie.sk/
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kontrolórka informovala, že už riešila spôsob vykonávania kontroly so zamestnancami. Ide o 

niekoľko stoviek spisov v registratúre a maily s jednoduchými otázkami, ktoré sa 

v registratúre nevedú. Požiadala poslancov o bližšiu špecifikáciu, čo má skontrolovať. Pán 

poslanec Vaško uviedol, že pre zistenie kde čo zlepšovať, chcú skontrolovať všetko.  

• UZN z 5/2020 kde bol pán starosta požiadaný vybrať projekčné kancelárie na naplánovanie 

chodníkov je nesplnené. Ak má pán starosta toho veľa, tak môže pána poslanca Milka 

splnomocniť a pán poslanec mu veľmi rád pomôže. Bez projektov nevieme rozpočtovať, bez 

rozpočtu nevieme realizovať zopakoval poslanec Milko. 

• UZN  282B/12/2020, kde boli schválené dotácie obce – plní sa. Pani kontrolórka informovala, 

že termín plnenia je do 31.3.2021 a nemala ešte možnosť sa o tom rozprávať s pani 

ekonómkou.  

 

Pán poslane Vaško navrhuje nastaviť statusy plnenia uznesení, zaradiť kontrolu plnenia uznesení ako 

bod programu každého zastupiteľstva a plnenie uznesení evidovať v exceli. Pani kontrolórka už 

navrhoval obstarať program na evidenciu uznesení. Dostala od pracovníčky obecného úradu ponuku 

od spoločnosti Datalan na elektronické zastupiteľstvá, ale cena bola neprimerane vysoká vzhľadom na 

účel, na ktorý program potrebuje. Aj keď si myslí, že excel má obmedzený počet znakov v bunke, tak 

ho skúsi na evidenciu uznesení použiť. Pán poslanec Vaško jej rád pomôže. Pán poslanec Páleník 

podotkol že na takéto účely je vhodnejší Access ako Excel, ktoré sú z rovnakého bežne rozšíreného 

balíka Microsoft Office.   

Pán poslanec Páleník nedostal od pána starostu odpoveď na tri interpelácie v rámci uznesenia 

299/02/2021: zásobník projektov, cyklotrasa Zálesie – Ivanka a využívanie obecnej 

poľnohospodárskej pôdy. Tiež upozornil na chybu v správe o plnení uznesení pri UZN č. 

304/D/02/2021. Pani kontrolórka sa za chybu ospravedlnila. Pán Páleník informoval, že dostali 

informáciu od pani kontrolórky, že na podpisovom poriadku sa pracuje, ale pán starosta predošlý deň 

na finančnej komisii povedal, že sa na ňom nepracuje. Pán poslanec Páleník sa opätovne pýta pána 

starostu, či bola škola a škôlka v tabuľke k zásobníku projektov BSK, ktorú pán starosta predložil na 

predošlom zastupiteľstve a opakovane v diskusii spochybňoval že tam nie je. Mal dostatok času overiť 

si čo minule predložil do zastupiteľstva a preto žiadal len jednoslovnú jednoznačnú odpoveď áno 

alebo nie. Pán starosta upozornil, že sa už ospravedlnil, že došlo k pisárskej chybe a v 

správnej tabuľke je uvedená 9 ročná škola. Pani kontrolórka na základe rozhovoru s pánom starostom 

nemá pocit, že by sa na podpisovom poriadku nepracovalo.  

UZNESENIE č. 322/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení z 20. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 24.02.2021. 

Za:   5     Proti: 0   Zdržal sa:       1 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 322/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Pán starosta o 19:50 vyhlásil 10 minútovú prestávku.  

Bod č.4 Informácie starostu obce 
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Pán starosta spolu so starostom Bernolákova, Hrubej Borši a zastupujúcou starostkou Malinova 

intenzívne pracujú na príprave verejného obstarávania na dodávateľa služieb vývozu komunálneho 

odpadu. Požiadavka skupinového obstarávania bola predložená všetkým starostom  z Podunajska, aby 

sa pripojili a tiež je záujem aj z iných okolitých obcí.  

Máme právoplatné stavebné povolenie na materskú školu. Čaká sa ešte na právoplatnosť stavebného 

povolenia na trativody a pracuje sa na stavebnom  povolení časti zástavky. Keď budú zverejnené nové 

výzvy na výstavbu materských škôl, bude pán starosta poslancov informovať. 

Ohľadom cyklotrasy Ivanka – Zálesie pán starosta informoval, že do 2-3 týždňov by mala byť aj na 

papieri dobrá správa. 

Príprava kanalizácie bola preberaná na stavebnej komisii. Informácie zo stavebnej komisie neboli 

prednesené, nakoľko pán poslanec Klimo sa ospravedlnil z neúčasti na zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva.  

 

UZNESENIE č. 323/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 323/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 5 Námety a pripomienky občanov 

Podnet od niektorých občanov z Veselej ul. k pozemku, ktorý zmenil majiteľa. Prosia o prešetrenie 

terénnych úprav, predloženie UPI na vybraných parcelách, či je možné na uvedených parcelách stavať 

rodinné domy a ako bude zabezpečený prístup na vybrané parcely. Tiež upozornili, že komunikácia na 

Veselej ul. je zaťažiteľná do 7,5 tony. Pán starosta predloží podnet stavebnému úradu a stavebnej 

komisii.  

UZNESENIE č. 324/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 324/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 6 Interpelácie poslancov 

Interpelácia pána poslanca Milka: 
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1. Rád by som sa informoval o postupe v napĺňaní UZN  č. 307/02/2021 o zámere na 

spoluprácu pri projekte Korzo? Odpovedal pán starosta: Zatiaľ nemáme písomné stanovisko 

od občianskeho združenia. Právnik združenia pripraví zmluvu podľa uznesenia, ktorú 

obecná právnička posúdi za obec. Keď pán starosta dostane písomné stanovisko alebo návrh 

zmluvy, zašle ju poslancom.  

2. Občania obce sa na mňa obracajú s problémom s asfaltom na križovatke Gešajovská / 

Malinovská. Je tam vyjazdený výrazný hrb na ceste, ktorý je nebezpečný pre cestnú 

premávku : pri brzdení pred prechodom predchodcov, pri odbáčaní do vnútra obce. Takéto 

výrazne defekty na komunikácií značne predlžujú brzdnú dráhu vozidla, čo je v tomto 

exponovanom úseku veľmi nebezpečné. Ďalšiemu občanovi otrasy spôsobené prejazdom 

cez tento hrb už dokonca spôsobili praskliny na dome. Žiadam pána starostu aby dal 

urýchlene podal podnet správcovi komunikácie so žiadosťou  o opravu tejto časti 

komunikácie. Odpovedal pán starosta: Po rozhovore pravdepodobne s tým istým občanom 

sme dali podnet na BSK, aby ju dali do poriadku. Žiaľ, oprava neprebehla podľa predstáv. 

Pán starosta bude BSK písomne informovať, aby došlo k náprave a nedochádzalo 

k poškodzovaniu majetku občanov.  

3. Keď sme pri ulici Malinovská, chcel by som pána starostu požiadať o upratanie križovatky 

Malinovská / Ivanska nakoľko je značne znečistená, pri obrubníkoch stredového ostrovčeka 

a nevyzerá takýto vjazd do dediny veľmi reprezentatívne. Odpovedal pán starosta: 

Upratanie vykonáme.  

4. Ďalší občan sa na mňa obrátil s otázkou – či a kedy sa dopĺňajú sáčky na psie exkrementy? 

Odpovedal pán starosta: Pracovníci to majú za úlohu každý týždeň skontrolovať. Žiaľ, sa 

stáva, že si sáčky niektorí zoberú v neprimeranom množstve.  

5. Stav parku. Nový park by potreboval drobné zásahy ako oprava húpačiek, najmä v časti kde 

sa deti držia pri húpaní, ostrihanie stromov tak aby rástli tvarované a ďalšie, bolo by vhodné 

aby sme sa starali aj o tieto veci. Odpovedal pán starosta: Park by hlavne po lockdownovom 

období potreboval väčšiu údržbu. Požiadal zamestnancov, aby pozbierali kocky, ktoré 

rozoberajú deti hrajúce futbal. Po zlepšení počasia by sa tento rok spravili drobnejšie 

úpravy. Návrh na veľkú údržbu, ktorá by sa mohla vykonať v roku 2022, predloží aj do 

Komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a sociálnych vecí. Tiež do 

komisie predloží na prerokovanie či bude pokračovať spolupráca s pánom, ktorý sa o park 

staral doteraz alebo prebehne nové výberové konanie.  

6. Ďalší podnet mám k cintorínu. A) Máme zabezpečeného správcu hrobových miest? Ak áno 

kto ním je. B) Brána zadná na cintorín je opätovne zatvorená? Aký je na to dôvod, nakoľko 

slúži v lokalite ľuďom ako skratka aby nemuseli chodiť po frekventovanej hlavnej ceste. 

Odpovedal pán starosta:  A) Zatiaľ činnosť správcu vykonáva kolegyňa na obecnom úrade. 

Na správcu hrobových miest bude musieť prebehnúť súťaž. Okrem toho sa plánuje 

rekonštrukcia domu smútku ako výmena dverí, oprava elektriky a oprava rín. Do konca 

júna by sme to mali mať vyriešené. B) Pán starosta odpovedá, že bolo veľa pohrebov 

a možno sa zabudlo bránu nechať otvorenú, starosta konštatuje, že cintorín má byť podľa 

zákona zatvorený. Pán poslanec Milko navrhuje technické riešenie cez kladku na vrchu 

brány, tak aby vždy tadiaľ mohla osoba prejsť. Pán starosta odpovedá, že na úpravu musí 

pozrieť koľko máme v rozpočte. Cenovú ponuku si vyžiadal pán poslanec Milko, ktorý 

navrhol, že klapku uhradí.  

7. Kedy sa bude rekonštruovať Starobystrická ulica ? Vieme si určiť termín rekonštrukcie? 

Aby ľudia vedeli kedy príde k zlepšeniu? Zároveň navrhujem, aby termínu realizácie 

predchádzalo písomné informovanie obyvateľov lokality, že sa nebude vydávať 

rozkopávkové povolenie na siete, najmä kanalizácia, z dôvodu udržateľnosti obecného 

majetku najbližších povedzme 5 rokov. Nie je žiadúce opätovne cestu zničiť po jej 
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rekonštrukcii. Peniaze na rekonštrukciu sú narozpočtované, pán poslanec sa pýta kedy bude 

realizovaná. Odpovedal pán starosta: V 4/2021 sa plánuje výberové konanie na dodávateľa. 

Termín „do“ rozkopávkových povolení bude pán starosta riešiť aj v stavebnej komisii. 

Následne by sa dala v prvom aprílovom týždni výzva občanom cez web, facebook a do 

schránky. Pán poslanec Milko ešte upozornil, aby sa nezabudlo zistiť, či a kedy elektrárne 

plánujú zakopať elektrické vedenie.  

8. Poplatok za vývoz odpadu sa nám v obci veľmi navýšil, dôvody všetci poznáme a je 

nežiadúce, aby sme opätovne zas tento poplatok zvyšovali, ak sa nepresvedčime, či to vie 

niekto robiť lacnejšie. Moja otázka je kedy bude vyhlásená súťaž na nového dodávateľa 

tejto služby? Bez tejto súťaže zrejme nepodporím ďalšie zvyšovanie cien. Odpovedal pán 

starosta: Vzhľadom na zvýšenie cien sme povinný urobiť verejnú obchodnú súťaž zo 

zákona. O ďalšom priebehu bude informovať. Starosta odporúča urobiť spoločné kroky 

s obcami s okolia. 

9. Pripomínam uznesenie č. 282B/12/2020 „Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie schvaľuje 

dotácie obce podľa nižšie uvedeného návrhu. Ďalej odporúča Starostovi obce vyplatenie do 

31.3.2021.“ Rád by som sa opýtal, keďže majú byť dotácie vyplatené podľa UZN do 

31.3.2021 a poberatelia s nimi rátajú, prečo do dnešného dňa ich obec nevyzvala na 

uzavretie zmluvy pre ich čerpanie. Bavíme sa o zmluve. Prosím o jasný odkaz pre 

poberateľov, či tak ako poslanci v rozpočte schválili môžu očakávať plnenie. Za poslancov 

Lepšieho Zálesie ti môžem hneď povedať, že neplánujeme v rozpočte rušiť schválené 

dotácie a vyzývam ťa aby si naplnil vôľu poslancov a tieto združenia sme ako obec 

podporili. Odpovedal pán starosta: Vzhľadom na pandemickú PN zamestnankyne sa jej 

posunula práca a je si vedomí sklzu. Druhý deň po zastupiteľstve ju vyzve, aby oslovila 

uchádzačov o dotácie k podpisu zmluvy. Najprv musia v spolupráci s predsedkyňou 

finančnej komisie nájsť finančné prostriedky na zabezpečenie stavebného úradu, CO 

a BOZP, skôr než sa vyplatia dotácie združeniam. Pán poslanec Milko konštatuje, že pán  

starosta má na srdci organizácie, ktoré si zobral ako rukojemníkov a   „buď budú  poslanci 

robiť to čo chce pán starosta alebo to tak nebude“, v takom prípade sa pán Milko vzdá 

mandátu.  

Interpelácie pána poslanca Páleníka: 

1. Aktuálna situácia s oplotením na brehu od Korza do vnútra dediny.  

Odpovedá starosta:  k uvedenej veci bol zvolaných viacero stavebných dozorov, jedno konanie 

stále nie je ukončené pretože vlastník nehnuteľnosti sa vyhýba stretnutiu na konaní z dôvodu 

pandemickej situácie. Starosta nevie vyhodnotiť či ide o strach o zdravie, alebo obštrukciu. Aj 

nám aj vedeniu SVP záleží, aby toto oplotenie bolo odstránené. Pán poslanec 

Páleník sa opakovane dotazuje , čo teda v tejto veci bolo urobené, či tam teda nájomné zmluvy 

sú alebo nie, lebo v katastri nehnuteľností na predmetnom pozemku nie je evidovaná nájomná 

zmluva alebo vecné bremeno v prospech týchto problémových spoluobčanov. Starosta 

vysvetlil, že k uvedenej  veci musia prebiehať zákonné postupy ako zvolanie štátneho 

stavebného dozoru a  nie to čo si povie starosta. SVP bude riešiť takéto oplotené  pozemky 

v obci.  

 

2. Zvodidlá na moste medzi Zálesím a Malinovo. Zvodidlá sú nesprávne umiestnené, je 

nebezpečný vstup a výstup na široký chodník chodcov a cyklistov , ktorý sa nachádza na 

moste. Pýta sa či starosta s obcou Malinovo riešil tento problém , nakoľko ide o spoločnú 

investíciu s touto obcou. Podľa pána Páleníka bolo niekoľko petícii a výziev aby sa problém 
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riešil. Starosta: riešenie zvodidiel sa mu rovnako nepáči. Hovoril s dopravným 

inžinierom,  bývalým  starostom  a BSK , momentálne musí počkať lebo Malinovo má 

zastupujúcu starostku a tá sa musí s problémom oboznámiť. Zmenu / riešenie  musí navrhnúť 

projektant ktorý toto  navrhol. Starosta žiada od pána Páleníka že ak má vedomosť o petícii 

aby ju predložil, lebo on takú vedomosť nemá ale preverí si ju. Dokonca pán Páleník hovorí 

o viacerých petíciách. Pán Páleník: ak to starosta nebude riešiť ako petíciu tak to má riešiť ako 

interpeláciu poslanca.  

 

3. Ulica Turčianska : pán poslanec Páleník sa pýta v akom  stave je táto cesta ktorá je na 

obecnom pozemku  v zmysle, či ide o stavbu , či je skolaudovaná,  pretože v tejto veci ubehlo 

už dva roky a je tam nelegálne obmedzený vstup na túto cestu. Starosta: hovoril o tejto veci 

s viacerými právnikmi.  Zmluva medzi obcou a investorom je veľmi nevýhodná pre obec 

a nenašiel sa spôsob ako tento problém vyriešiť. Ak má pán Páleník nejakého dobrého 

právnika pomoc rád uvíta. Páleník: nakoľko ide teda o neskolaudovanú stavbu má sa tak 

k tomu postaviť stavebný úrad , ako ku stavbe : oplotiť, označiť – začiatok / koniec / stavba 

povolená /investor. Starosta upozornil,  že stavba – cesta sa neoplocuje , nemôžeme brániť 

vstupu obyvateľom na vlastné pozemky. Pán poslanec Páleník skonštatoval, že za dva roky sa 

nič nevyriešilo, stavbu treba označiť, nedoručovať poštu a nevyvážať po nej odpad.   

Pán poslanec Vaško sa zaujímal o náklady na osvetlenie Korza, ktoré boli odhadované na 10 tis. EUR 

a či sa plánuje dosvetlenie od Korza smerom k autobusovej zástavke. Pán starosta je tiež toho názoru, 

že by tento úsek mal byť osvetlený. Myslí si, že bude stačiť doplniť dve lampy a navrhol to zahrnúť do 

rozpočtu. Pán poslanec Vaško sa opakovane pýtal na finálne náklady a v rámci interpelácie žiada pána 

starostu o informáciu k finálnym nákladom na osvetlenie Korza v porovnaní s plánom vrátane 

vysvetlenia prečo nebolo vykonané dosvetlenie až k autobusovej zástavke. Pán starosta vysvetlil, že 

dosvetlenie nebolo v projekte, nakoľko nebola naň požiadavka.  

 

UZNESENIE č. 325/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov.  

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 325/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 7 Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisie 

Pán poslanec Sollár informoval, že nová šéfredaktorka novín si prevzala agendu a práce by mali 

pokračovať tak ako doteraz. Noviny by mali byť vonku niekedy po Veľkej noci.  

Pani predsedkyňa finančnej komisie Dobrovodská informovala, že komisia zasadala 16.3.2021. 

Preberali zľavu z nájmu pre Adrija s.r.o., plnenie rozpočtu za rok 2020, dodatočné dotácie, dotácie za 

minulý rok a zmeny do rozpočtu, ktoré navrhol pán starosta. Zápisnica zo zasadnutia finančnej 

komisie je zverejnená na stránke obce a je k dispozícii na obecnom úrade.  
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Pán poslanec Milko zastúpil pána poslanca Klima, ktorý sa z neúčasti na zasadnutí ospravedlnil 

a ktorý je predsedom komisie, ktorá bola dočasne vytvorená za účelom obstarania pozemku pod školu. 

Na prvom stretnutí si vymedzili hlavné dôvody a spôsoby zaobstarania pozemku. Dohodli sa na 

prieskume trhu na obstaranie pozemku. V priebehu 2-3 mesiacov plánujú vyhlásiť a ukončiť 

obstaranie a mohli sa tak uchádzať o výzvy na dotácie.  

 

UZNESENIE č. 326/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o činnosti komisií. 

Za:   6  Proti:                0       Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 326/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 8 Dočasné zníženie nájomného pre Adrija s.r.o. 

Materiál predkladal pán starosta. Návrh dohody je zverejnený na stránke obce a je k dispozícii na 

obecnom úrade.  

Pani predsedníčka finančnej komisie Dobrovodská informovala o kladnom stanovisku komisie. 

Finančná komisia odporúča 50% úľavu na nájomnom. Za: 3 členovia zdržal sa:1 člen. Pani poslankyni 

nebolo jasné ako je to s dátum „do“ obdobia poskytnutia zľavy a požiadala pána starostu 

o vysvetlenie. Pán starosta informoval o usmerneniach MHSR, ktoré uvádza dátum sťaženého obdobia 

do 28.2.2021. 

Pán poslanec Milko vysvetlil občanom, že ak podnikateľ vykazuje nulové tržby a prenajímateľ mu dá 

zľavu, tak štát podnikateľovi preplatí nájom vo výške toho istého percenta z nájmu akú mu dal 

prenajímateľ. Tiež upozornil, že nájomca musí energie platiť i naďalej.  

Pána poslanca Páleníka vyrušilo, že v stanovisku ku kontrole nájmu Adrija pán starosta uviedol že 

Adrija sa zaviazala doplatiť oveľa vyššiu čiastku ako požadovanú.    

 

UZNESENIE č. 327/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

na návrh komisie finančnej, dotačnej  a rozpočtovej schvaľuje dohodu na zníženie nájomného – zľavu 

z nájmu spoločnosti Adrija s.r.o.  za obdobie od 19.12.2020 do 28. 2. 2021 vo výške 50 %  nájomného 

dohodnutého na základe zmluvy o nájme zo dňa 23.6.2020.   

 

Za:   6  Proti:              0         Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 327/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 
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Bod č. 9  Zásobník projektov BSK  

Pán poslanec Milko upozornil, že bod nenavrhol on, ale vyplýva z uznesenia, ktoré bolo prijaté na 

predošlom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. Podľa názoru pána poslanca príležitosť vyjadriť sa 

k projektom mala mať aj široká verejnosť. Zo strany pána starostu chýbalo zapojenie občanov 

a komisií. Zopakoval, čo už povedal aj na predošlom zastupiteľstve. Upozornil, že do dnešného dňa 

nevedia aká je finálna verzia predložených projektov na BSK a teda poslanci nevedia s čím majú alebo 

nemajú súhlasiť. Pán starosta informoval, že poslednú verziu, ktorú obdržal preposlal poslancom. 

Navrhol stanoviť termín diskusie na danú tému a následne sa stretnúť s BSK. Pán poslanec Milko 

požiadal pána starostu, aby sa držal uznesenia. Upozornil, že bola zle poslaná 211-ka a zaujímal sa, či 

to úrad plánuje napraviť alebo to má riešiť súdnou cestou. Pána poslanca nahnevalo, že pán starosta 

neinformoval občanov o zásobníku projektov. Tiež informoval, že od pána starostu spomínanú 

poslednú verziu dostali 26 minút pred zastupiteľstvom. Pán starosta na dotaz pána poslanca 

informoval, že predkladať idey v tejto obci má právo len štatutár obce a tieto idey mu samozrejme 

môžu poslať občania aj poslanci.  

Pani poslankyňa Dobrovodská súhlasí s vyjadrením pána poslanca Milka, že sa má pán starosta držať 

uznesení. Tiež súhlasí, že právo predkladať projekty má len starosta, ale zároveň pripomenula, že 

poslanci tie projekty budú schvaľovať. Tiež pripomenula, že starosta mal dohodnúť stretnutie s BSK, 

aby vedeli, aké projekty boli predložené. Vyjadrila ľútosť, že sa starosta neospravedlnil, že nemal 

potrebu zapojiť do tejto témy aj poslancom.  

Pán starosta informoval, že projekty si nevymyslel on sám, ale ide aj o projekty ktoré vychádzajú 

z územného plánu BSK, z programu cyklodopravy, z PHSR a podobne. Ide o komplikovanú 

problematiku. Je ochotný sa s poslancami o tom porozprávať. Ak sa nechcú poslanci s ním rozprávať, 

tak im vybaví termín na BSK.  

Pán poslanec Páleník sa vyjadril, že pán starosta je výkonný orgán, ktorý zastupuje obec navonok. To 

čo zastupiteľstvo rozhodne, pán starosta ako poštár obrazne doručí na BSK. Pán poslanec Páleník pre 

oboznámenie občanov uviedol, že v poslednom materiály, ktorý im predložil pána starosta je uvedený 

napríklad projekt vodného mlynu za ½  milióna EUR, za ktorý on hlasovať nebude, nakoľko v obci nie 

sú zabezpečené základne vybavenie pre spokojný a šťastný život. Pán starosta upozornil, že nikde nie 

je napísané, že vodný mlyn bude financovať obec.  

Pán poslanec Milko sa tiež vyjadril, že on zastupuje ľudí, ktorí nechcú turistickú destináciu, ale chcú 

cesty, chodníky a podobne. Domnieva sa, že pán starosta zastupuje menšinu, pre ktorú stále niečo 

ututláva a schováva.  

Pán poslanec Vaško sa dotazoval pána starostu, odkiaľ sú projekty, ktoré im pán starosta poslal pred 

zastupiteľstvom. Pán starosta vysvetľoval, že návrhy nie sú len výsledkom obce (vraj návrhmi 

prispievali aj nejaký ľudia a nejaké organizácie) ale ide aj o súčinnosť s BSK, obcami a jedná sa 

o vízie, ktoré sa v budúcnosti môžu alebo nemusia realizovať. Tiež sú tam projekty ako napríklad 

škola a materská škola, pri ktorých sa čaká na výzvy. Financovanie týchto projektov neovplyvní 

budovanie ciest a podobne v obci. Vysvetlil, že získané prostriedky na projekty nemožno použiť na 

budovanie ciest. Pána poslanca tiež zaujal napríklad vodný mlyn medzi projektami a pýtal sa, kto 

navrhol tento projekt do zásobníka. Pán starosta dokola neodpovedal na položenú otázku kto dával 

okrem neho návrhy do zásobníka. Ďalej p. Vaško upozornil na ostatné projekty kde sú nezrovnalosti 

v náklade na projekt, napríklad dostavba MŠ 900tis. € a nová ZŠ 1mil. €. Pán starosta stále nevedel 

vysvetliť kto, ako a prečo zadal tieto údaje do zásobníka. Pán starosta sa vyjadril, že ide o myšlienku 
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od BSK, že tomu nerozumejú poslanci. Pán Vaško upozornil, že p. starosta im to nevysvetlil od konca 

min. roka odkedy o to žiadajú. Na záver sa dohodlo zorganizovať stretnutie aj s BSK, kde to pán 

starosta vysvetlí.  

Pán poslanec Sollár dodal, že každý projekt vyžaduje spoluúčasť na financovaní. 

Pani poslankyňa Dobrovodská zopakovala to čo povedala aj na minulom zastupiteľstve, že keď volala 

na BSK s pánom Hakelom ohľadom cyklolávky, tak ju informoval, že BSK nič budovať nebude a ani 

platiť. Tiež spomenula vyjadrenie k tangende, že sa s ňou bude pokračovať aj keď obce nesúhlasia, 

lebo si to v minulosti dali do územného plánu. A preto sa obáva, že takto to bude aj so zásobníkom 

projektov, do ktorého sme si dali nezmysly.  

Pán poslanec Páleník uviedol že ak niekto tomu nerozumie tak skôr pán starosta, lebo v tabuľke je 

uvedené že projekt školy je rozšírenie kapacity (keď žiadnu školu nemáme) a to iba o jednu triedu a 

v poznámke je uvedené že odhadnuté náklady sú tak na pozemok. Tiež uviedol, že v tabuľke je jasne 

uvedené že žiadateľom o mlyn je obec Zálesie a v poznámke že žiadateľ musí zabezpečiť parkovanie, 

pričom pán poslanec o žiadnom vhodnom obecnom pozemku nevie. Pán starosta si ešte nestihol 

materiál preštudovať a ďakuje pánovi poslancovi za upozornenie. Ešte raz zopakoval, že nejde 

o definitívnu verziu.  

Pán poslanec Milko predložil návrh k tomuto bodu uznesenie.  

 

UZNESENIE č. 328/03/2021        

                                                                 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

A) trvá na splnení nesplnených UZN 309/A/02/2021 a UZN 309/B/02/2021 

B) žiada starostu obce, aby zverejnil dokument nim predkladaný na tomto OZ "zásobník projektov 

BSK" na obecnej stránke s výzvou občanov k jeho dopĺňaniu, alebo pripomienkovaniu. 

 

Za:   6  Proti:              0         Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 328/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 10 Plnenie rozpočtu za rok 2020 

Pani Dobrovodská informovala, že rozpočet prešli na finančnej komisii a prečítal zápis zo zasadnutia 

komisie. Členovia komisie diskutovali o plnení rozpočtu za rok 2020. Všeobecne možno konštatovať, 

že na výdavkovej strane opäť máme veľa prečerpaných položiek. Niektoré aj zlým zaúčtovaním, kedy 

v niektorej položke peniaze sú na niečo určené a účtovníčka zaúčtuje inam. Na konci roka sa posledný 

krát umožnilo schvaľovať krytie prečerpaných položiek spätne. Aj napriek tomu, že takéto rozpočtové 

opatrenie sa prijalo v konečnom rozpočte je množstvo ďalších prečerpaných položiek. V tomto roku 

žiadajú členovia komisie dôslednejšiu kontrolu zo strany starostu a pani účtovníčky. Aplikovať čím 

skôr smernicu o základnej finančnej kontrole a žiadať o zmenu rozpočtu vopred. Odporúčanie: 

Finančná komisia odporúča poslancom zobrať na vedomie plnenie rozpočtu. Odporúčame poslancom, 
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aby pridali do uznesenia bod B: odporúčanie starostovi, aby dôsledne sledoval plnenie rozpočtu 2021 

a predkladal návrhy na rozpočtové opatrenia vopred.  

UZNESENIE č. 329/03/2021         

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie plnenie rozpočtu za rok 2020. 

B. odporúča starostovi, aby dôsledne sledoval plnenie rozpočtu 2021 a predkladal návrhy na 

rozpočtové opatrenia vopred. 

Za:   6  Proti:  0   Zdržal sa:  0 poslancov  

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 329/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 11 Personálna situácia na obecnom úrade 

Bod predniesla pani poslankyňa Dobrovodská.  

Zamestnankyňa obecného úradu zaslala poslancom podnet s vysvetlením k vytýkaciemu listu na 

neuspokojivé plnenie pracovných povinností. Z uvedených dokumentov sa javí, že zamestnankyňa 

nebola na vine. Zamestnankyňa sa tiež sťažovala, že cíti neprimeraný tlak na svoj odchod zo 

zamestnania a nevhodné správanie zo strany zamestnávateľa. Pán starosta sa pred pani poslankyňou 

vyjadril, že sa jej nevie zbaviť. Pani poslankyňa nevie nakoľko je pravda, že zamestnankyňa bola zo 

strany pána starostu šikanovaná, nakoľko jej práca bola s chybami a nedostačujúca, ale aj tak sa jej 

chce pani poslankyňa verejne ospravedlniť, že nezareagovali na jej mail skôr. Podľa informácie iných 

zamestnancov úradu je atmosféra na pracovisku neznesiteľná, riadenie zo strany starostu 

nespravodlivé a správanie častokrát nevhodné nadriadeného. Momentálna situácia na úrade je taká, že 

jedna zamestnankyňa je PN, jedna pred dôchodkom, jedna vo výpovedi a jedna zvažuje odchod. 

V minulosti sa už riešili nedobré vzťahy medzi starostom a zamestnankyňami materskej školy. 

Starostu vyzývajú aby sa v práci choval profesionálne a nebránil, aby sa poslanci na túto tému so 

zamestnancami porozprávali.  

Pán starosta samozrejme súhlasí aby sa poslanci porozprávali so zamestnancami a bude aj rád. 

Vzhľadom na citlivosť témy nebude komentovať, prečo sa rozhodol ukončiť pracovný pomer so 

zamestnankyňou. Nebude rátať jej závažne porušenia a chyby, ktoré mohli viesť k vážnym postihom 

obce. So zamestnankyňou sa rozprával za prítomnosti právničky a poprosil ju, aby sa v práci zlepšila, 

ale situácie s chybami sa opakovali. Opätovne bola vyzvaná, aby sa tieto chyby neopakovali a znova 

sa zopakovali. Neplnila zadané úlohy a nedodržiavala termíny. Nakoľko charakter práce vyžaduje, aby 

sa nerobili chyby ju požiadal, aby spoluprácu ukončili, ale nesúhlasila. Ďalej sa pán starosta nechce 

vyjadrovať, nakoľko je materiál zo zastupiteľstva zverejnený a nechce jej uškodiť pri hľadaní inej 

pracovnej príležitosti. Čo sa týka ostatných zamestnancov, tak s tými máva pravidelné schôdze, kde sa 

diskutuje a riešia problémy. Nakoľko personálu na úrade je málo a stačí, že jednej zamestnankyne 

nemôže dávať úlohy, lebo si nie je istý či ich splní, musel zaťažovať ostatné zamestnankyne za čo sa 

im aj ospravedlňuje. V spolupráci so zamestnancami prehodnocuje organizačnú štruktúru. Veľmi ho 

mrzí, že odchádza spoľahlivá kolegyňa. Tiež sa jej ospravedlnil, že ju vďaka problému na úrade 

preťažoval. Nedostal od nej vyjadrenie, že by odchádzala z dôvodu, ktorý spomínala pani poslankyňa 

Dobrovodská.  

Pán poslanec Milko vyjadril, že ľudí čo má pán starosta na úrade sú ľudia, ktorí išli na úrad, lebo 

chceli obci pomôcť a plat je niekde v ústraní. Ak nebude dobrá atmosféra, tak ako bola zlá atmosféra 
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v škôlke tak ľudia začnú odchádzať. Ťažko sa nájdu „srdciari“, ktorí pracujú na úrade dlhé roky, 

v tejto obci aj bývajú a je to pre nich citová záležitosť. Starosta má byť vzorom a keď niekoho uráža aj 

keď oprávnené, ostatní sa cítia tiež urážaní. Preto prosí starostu, aby v prípade zlej atmosféry tomu 

rýchlo zabránil, lebo týchto ľudí je nahradiť ťažko a tých skúsenejších nenahradíme. Pán starosta si 

nemyslí, že na úrade je zlá atmosféra z dôvodu, že on je starosta. Je si vedomý, že ako nastúpil na úrad 

vzrástli nároky na výkon referentiek a výraznejšie pracovné zaťaženie úradu „novými“ poslancami 

vplýva na nárast nervozity medzi pracovníčkami. Čo sa týka materskej školy, je pre pána starostu 

partnerom pani riaditeľka a do ostatných pozícií sa jej nestará. Máme vynikajúce pedagogičky, ich 

práca sa pánovi starostovi veľmi páči a na škôlku je pyšný.  

Na pána poslanca Páleníka slová pána starostu nepôsobia dôveryhodne a ďakuje pani poslankyni 

Dobrovodskej a pánovi poslancovi Milko ako situáciu popísali. Plne s nimi súhlasí.  

Pani poslankyňa Dobrovodská prečítala dôvodovú správu. Podľa vyjadrenia niektorých zamestnancov 

obce v obci dlhšie pretrvávajú zlé pracovné podmienky a vzťahy na pracovisku. Viacerí zamestnanci 

zmýšľajú, alebo už potvrdili podanie výpovede. Poslanci dostali navyše mailom priamo od jednej 

zamestnankyne sťažnosť na pomery v práci ktoré sú dlhodobo voči nej vykonávané. Zároveň sme už v 

minulosti riešili zlý vzťah pána starostu so zamestnancami Materskej školy. Z tohto dôvodu nás 

zaujíma názor obecných zamestnancov a rozhodli sme sa situáciu preveriť, aby sme zamedzili 

odchodu obecných zamestnancov a prípadne hľadali spoločne dôvody ich nespokojnosti a riešenie 

tejto nepríjemnej situácie. 

UZNESENIE č. 330/03/2021         

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

 

A) Znepokojene prijíma informácie o pomeroch, ktoré vládnu v pracovnoprávnych 

vzťahoch zamestnancov  s obcou Zálesie, podmienkach na prácu, riadení ich práce 

a vzťahoch na pracovisku.  

 

B) iniciuje poslanecký prieskum zameraný na zistenie spokojnosti zamestnancov obce, 

ich podmienky práce, prideľovaniu pracovných úloh,  pracovnej vyťaženosti a ich 

odmeňovaniu. Podľa výsledkov prieskumu vyhodnotí získané informácie a navrhne na 

nasledujúce riadne zasadanie OZ ďalšie kroky. 
 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  1 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 330/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

Bod č. 12 Rôzne 

 

Bod zmeny adresy materskej školy predkladá pán starosta. Išlo o administratívnu chybu, ktorú roky 

nikto neriešil a spôsobovala problémy.  

 

Pani Dobrovodská prosí o opravu preklepu v texte zriaďovacej listiny.  
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UZNESENIE č. 331/03/2021         

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje  dodatkom o zmene v zriaďovacej listine Materskej školy tak, že nahrádzame text 

adresy z Malinovská 1, 900 28 Zálesie  na Malinovská 124/28, 900 28 Zálesie. 

Za:   6  Proti:   0  Zdržal sa:  0 poslancov  
Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 331/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 
 

Bod Podpora obce pri zámere vybudovať workoutové ihrisko predkladá pán poslanec Vaško. 

 

Pán starosta informoval, že ide vybudovanie workaoutového ihriska na priestore medzi Dlhou 

a Starobystrickou ulicou skupinou mladých ľudí a ich rodičov bez nákladov pre obec.  

 

Pán poslanec Vaško prečítal dôvodovú správu. Obec Zálesie dlhodobo podporuje pohybové a športové 

aktivity obyvateľov. Podpora pohybu a športu formou workoutového ihriska v obci chýba. Iniciatíva 

Za zdravé Zálesie prináša možnosť pre tínedžerov, mladých, starších, mužov, ženám športovať. 

 

UZNESENIE č. 332/03/2021         

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

odporúča starostovi obce aby spolupracoval s iniciatívou Za zdravšie Zálesie pri príprave 

vybudovania workoutové ihriska v obci Zálesie. Iniciatíva Za zdravšie Zálesie zaslala 16.3.2021 

žiadosť na rokovanie do komisie Školstva, mládeže a športu na prerokovanie, komisia pripraví 

stanovisko do najbližšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva. Miesto možnej realizácie vybudovania 

workoutového ihriska bude predmetom skúmania (komisií a obce). 

 

Za:   6  Proti:   0  Zdržal sa:  0 poslancov  
Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 332/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod Záleský cyklookruh, ktorý predložil pán poslanec Pálenik. Obyvatelia obce Zálesie majú 

nedostatok možností pre voľno časové aktivity, ktoré sa preto sústreďujú len na niekoľkých 

dostupných miestach. Potreba rozšírenia takýchto možností a ich rozptýlenia do širokého priestoru sa 

naplno prejavila v aktuálnom období pandémie Corona vírusu.  Predkladá návrh  turistickej cyklotrasy 

okolo Zálesia s dĺžkou 12,2,km.  Cieľom projektu je vybudovať v lužnom lese ktorý obkolesuje 

kataster obce Zálesie cyklotrasu prírodného charakteru, určenú na cykloturistické aktivity, ktoré by 

umožnili občanom rôznych vekových kategórií aktívny pohyb v prírode spojený s poznávaním života 

lužného lesa a vodných plôch a to v blízkosti ich domova. Zároveň by mohol slúžiť aj na pešiu 

turistiku. Technické vyhotovenie zodpovedá cykloturistickej trase vedenej rovinatým terénom lužného 

lesa pri vodných tokoch so šírkou profilu maximálne 1,5 m s prírodným povrchom spevneným na 

niektorých miestach štrkom. 

Prípravu, vybudovanie a prevádzka turistického okruhu by zabezpečila obec Zálesie. Navrhovaný 

projekt u eurofondov spočíva vo finančnej podpore prípravy a vybudovaní predmetnej turistickej 

cyklotrasy. Veľká časť navrhovanej cyklotrasy vedenej popri Malom Dunaji je v platnom územnom 
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pláne obce Zálesie riadne vyznačená. Preto je na mieste, aby sa územný plán vybudovaním tejto 

cyklotrasy uviedol do života.   

UZNESENIE č. 333/03/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. Schvaľuje zámer turistickej cyklotrasy okolo  Zálesia  

B. Schvaľuje prihlásenie projektu prípravy a realizácie turistickej cyklotrasy do zásobníka 

projektov BSK 

C. Určuje gestora projektu určuje pán Viliam Páleníka a manažéra pána Jána Úreka 

D. Odporúča starostovi obce, aby v primeranom rozsahu splnomocnil gestora a manažéra 

projektu zastupovať obec pri príprave projektu.  

 

Za:   6  Proti:                 0      Zdržal sa:  0 poslancov 
Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 333/03/2021 celkom: 6 (jeden poslanec 

ospravedlnený) 

 

Bod č. 13 Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 23:19 

hod.  

 

 

 

 

 

         Ing. Marián Perger 

              starosta obce  

 

 


